



Unterstützungsgruppe Dienstältester Deutscher Offizier beim Hauptquartier Multinational Corps Northeast **Support Group of the Senior German Officer with the Headquarters Multinational Corps Northeast**

Die Unterstützungsgruppe unterstützt den Dienstältesten Deutschen Offizier in allen Bereichen und arbeitet in allen Bereichen mit ihm zusammen.

Die wesentlichen Aufgaben sind Personalbearbeitung, die militärische Sicherheit und Aus- bzw. Fortbildung des Personals sowie die Versorgung mit allen für den Dienstbetrieb notwendigen Versorgungsleistungen.

Weiterbildung des Personals sowie die Versorgung mit allen für den Dienstbetrieb notwendigen Versorgungsleistungen.

Die Unterstützungsgruppe wird durch den Leiter Unterstützungsgruppe geführt, der gleichzeitig nationaler Offizier ist.

Adresse:

German National Support Element of Multinational Corps Northeast
ul. Łukasińskiego 33
71-215 Szczecin, Poland

Support Group of the Senior German Officer with the Headquarters Multinational Corps Northeast

The Support Group supports the Senior German Officer in all respects, assisting him in all principal functions.

Major tasks are Personnel Management, Military Security as well as Training and Advanced Training of Personnel.

The Support Group is headed by the Chief of the Support Group who is, at the same time, the national Support Element Officer.

Address:

German National Support Element of Multinational Corps Northeast
ul. Łukasińskiego 33
71-215 Szczecin, Poland

Telefonische Erreichbarkeit:

BundeswehrNetz
Öffentlich
Fax

Leiter/ S1 Offizer

S1

S2/S3

S4

S6

SAN

90-9548445

+48914445

+48914445-763

730

731

732

733

718

805

Telephone Numbers:

German military net

Polish civilian net □

Fax

Chief/ S1 Officer

S1

S2/S3

S4

S6

Medical Service

90-9548445

+48914445

+48914445-763

730

731

732

733

718

820